

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

Агагельдиева А. Б.

Магистрант Санкт-Петербургского политехнического университета Петра Великого

Agageldiyeva A. B.

Master's student of Peter the Great St.Petersburg Polytechnic University
ayjahan_agageldiyeva@mail.ru

Агасиева С. И.

Магистрант Российского государственного профессионально-педагогического университета

учитель-дефектолог МАОУ СОШ №13 г. Серов

Agasieva S. I.

Master's student of Russian State Vocational Pedagogical University

Teacher-defectologist of MEI the Highshcool No. 13, Serov

Sa-bi-sha@mail.ru

Апостолиди А. А.

Ст. преп. каф. русского языка Московского государственного института международных отношений МИД России

Apostolidi A. A.

Senior Lecturer at the Department of Russian Language MGIMO-University

a.apostolidi@my.mgimo.ru

Артамонова М. В.

Магистрант каф. РКИ Южно-Уральского государственного университета педагог дополнительного образования МБУДО «ЦВР г. Челябинска»

Artamonova M. V.

Master's student at the department of Russian as a Foreign Language, South Ural State University (national research university)

Additional education teacher Municipal budget educational «CEA cities of Chelyabinsk»

artamonova_mariia@mail.ru

Балакин С. В.

Д. филол. н., профессор, зав. каф. иностранных языков и межкультурной коммуникации Уральского государственного университета путей сообщения

Balakin S. V.

Doctor of philology, Professor, Head of the Department of Foreign Languages and Intercultural Communications, Ural State University of Railway Transport
sbalakin@usurt.ru

Белова А. В.

Канд. филол. наук, доц. каф. русского языка как иностранного Северо-Западного государственного медицинского университета им. И.И.Мечникова

Belova A. V.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian as a Foreign Language, the North-Western State Medical University named after I. I. Mechnikova
ioanna.ventina@gmail.com

Varlamova B. N.

Ст. преп. каф. русского языка предвузовской подготовки Тверского государственного технического университета

Varlamova V. V.

Senior Lecturer at the Department of the Russian language of pre-university training of Tver State Technical University
varlamowa.valentine@yandex.ru

Volodina A. B.

Ассистент каф. стажировки зарубежных специалистов Государственного института русского языка им. А. С. Пушкина

Volodina A. V.

Assistant Lecturer at Pushkin State Russian Language Institute
AVVolodina@pushkin.institute

Gertner E. B.

Канд. филол. н., доц. каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Gertner E. V.

Ph. D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

e.v.gertner@urfu.ru

Griaznova B. V.

Канд. пед. наук, доц. каф. русского языка предвузовской подготовки Тверского государственного технического университета

Griaznova V. V.

Ph.D. of Pedagogic Science, Associate Professor at the Department of the Russian language of pre-university training of Tver State Technical University
artemova1@mail.ru

Guseva E. L.

Ст. преп. каф. иностранных языков и межкультурной коммуникации Уральского государственного университета путей сообщения

Guseva E. L.

Senior Lecturer at the Department of Foreign Languages and Intercultural Communications, Ural State University of Railway Transport
Ogon.elena@yandex.ru

Гэ Мэндань

Преподаватель Института Конфуция Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Ge M.

teacher of the Confucius Institute, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

1441666943g@gmail.com

Демидович С. В.

Ст. преп., Белорусский государственный университет

Demidovich S.V.

Senior Lecturer at Belarusian State University

DemidoSV@bsu.by

Джансонгкро К.

Магистрант филологического факультета Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Chansongkro K.

Master's student at the Faculty of Philology, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

krittawankp@gmail.com

Дюзенли М. В.

Канд. филол. н., доц. каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б.Н. Ельцина

Dyuzenli M. V.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for Foreign Students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

mashatolm@rambler.ru

Евтугина А. А.

Д. пед. н., проф. Российского государственного профессионально-педагогического университета

Evtyugina A. A.

Doctor of Pedagogic Sciences, Professor, Russian State Vocational Pedagogical University

alena.seven@mail.ru

Еришова А. А.

Канд. филол. н., ст. преп. каф. русского языка предмагистерской и преддипломной подготовки подготовительного факультета для иностранных учащихся Казанского (Приволжского) федерального университета

Ershova A. A.

Ph.D. of Philological Sciences, Senior Lecturer at International preparatory school Kazan Federal University

alina.e@mail.ru

Исаева И. Г.

Магистрант Российского государственного профессионально-педагогического университета

Isaeva I. G.

Master's student of the Russian State Vocational Pedagogical University

irakonti@yandex.ru

Кротова Т. А.

Канд. пед. н., доц. каф. русского языка Московского государственного института международных отношений МИД России

Krotova T. A.

Ph.D. of Pedagogical Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language (MGIMO-University)

t.a.krotova@my.mgimo.ru

Кишкевич Е. В.

Доц. каф. русского языка как иностранного Белорусского государственного университета

Kishkevich E. V.

Associate Professor at the Department of Russian as a Foreign Language, Belarusian State University

alenakishkevich60@gmail.com

Короткевич И. И.

Канд. филол. н., доц., зав. каф. РКИ Белорусского государственного университета

Karatkevich I. I.

Ph. D. of Philological Sciences, Associate Professor, Head of the Department of Russian as a Foreign Language, Belarusian State University

viachirynka@gmail.com

Кутенева Т. А.

Канд. филол. н., доц. каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б.Н. Ельцина

Kuteneva T. A.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

shadrina_tatyana@mail.ru

Кутяева У. С.

Канд. филол. н., доц. каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б.Н. Ельцина

Kutyaeva U. S.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

uliana.kutyaeva@yandex.ru

Майер А. С.

Магистрант Уральского федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Mayer A. S.

Master's student of the Philological Department, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

marty.floret@gmail.com

Ма Лодань

Канд. филол. н., ст. преп. Школы международных исследований Чжэнчжоуского университета

Ma Luodan

Ph.D. of Philological Sciences, Senior Lecturer at the School of International Studies, Zhengzhou University

maluodan0830@126.com

Мегахед М. М.

Магистрант каф. РКИ Южно-Уральского государственного университета

Megahed M.M.

Master's student of the Department of Russian as a Foreign Language, South Ural State University (national research university)

maroufm@mail.ru

Милицина И. В.

Канд. культурологии, доц. каф. РКИ Южно-Уральского государственного университета

Militsina I. V.

Ph.D. of Cultural Studies, Associate Professor at the department of Russian as a Foreign Language, South Ural State University (national research university)

miliv@inbox.ru

Михайлова О. А.

Ст. преп. каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Mikhailova O. A.

Senior Lecturer at the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

krolishna@gmail.com

Недедъева В. С.

Канд. пед. наук, доцент кафедры русского языка предвузовской подготовки Тверского государственного технического университета

Nefedieva V. S.

Ph.D. of Pedagogic Sciences, Associate Professor at the Department of the Russian language of pre-university training of Tver State Technical University,

nefedjevav@mail.ru

Понкратова Е. М.

Канд. филол. н., доц. Отделения русского языка Томского политехнического университета

Ponkratova E. M.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian language National Research Tomsk Polytechnic University

ekponratova@yandex.ru

Просвирнина И. С.

Канд. филол. наук, доц. каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Prosvirnina I. S.

Ph. D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

prosvirniny@mail.ru

Пышечкина М. А.

Преп. каф. русского языка как иностранного Московского государственного строительного университета

Pyshechkina M. A.

Lecturer at the Department of Russian as a Foreign Language, Moscow State University of Civil Engineering

ma.pyshechkina@gmail.com

Розина М. С.

Ст. преп. факультета иностранных языков и регионоведения Московского государственного университета имени М.В.Ломоносова

Rozina M. S.

Senior Lecture at the Department of Foreign Languages and Area Studies, Lomonosov Moscow State University

frozin@list.ru

Рублева Е. В.

Канд. филол. н., доц. каф. методики преподавания русского языка как иностранного Государственного института русского языка им. А.С. Пушкина

Rubleva E. V.

Ph. D in Philology, Associate Professor at the Department of Methods of Teaching Russian as a Foreign Language, Pushkin State Russian Language Institute

ekaterina.rubleva@gmail.com

Руденко А. С.

Ассистент каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Rudenko A. S.

Assistant lecturer at the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

allaustyugova@yandex.ru

Румянцева О. В.

Ст. преп. каф. русского языка Московского государственного института международных отношений МИД России

Rumyantseva O. V.

Senior Lecturer at the Department of Russian Language MGIMO-University

o.rumyantseva@my.mgimo.ru

Савельева Н. В.

Канд. филол. н., доцент кафедры РКИ Южно-Уральского государственного университета

Saveleva N. V.

Ph.D. in Philology, Associate Professor at the Department of Russian as a Foreign Language, South Ural State University (national research university)

savelevanv@susu.ru

Сарычева А. Е.

Магистрант Российского государственного профессионально-педагогического университета

Sarycheva A. E.

Master's student of Russian State Vocational Pedagogical University

alena.sarycheva@urfu.ru

Снигирев А. В.

Канд. филол. н., доц. каф. русского, иностранных языков и культуры речи Уральского государственного юридического университета имени В.Ф. Яковлева

Snigirev A. V.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian, Foreign Languages and Culture of Speech, Ural State Law University named after V.F. Yakovlev

alex_sengir@rambler.ru

Соболева Е. Г.

Канд. филол. наук, доц. каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Soboleva E. G.

Ph. D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

egsobel@yandex.ru

Сун Цзыюань

Магистрантка МТИ Харбинского политехнического университета (ХПУ)

Song Ziyuan

Master's student of Translation and Interpreting of Harbin Institute of Technology (HIT)

23s115035@stu.hit.edu.cn

Суровцева Е. В.

Канд. филол. н., проф. Российской академии естествознания, ст. науч. сотрудник Московского государственного университета им. М.В.Ломоносова

Surovtseva E.V.

Ph. D in Philology, Professor of the Russian Academy of Natural Sciences, Senior Researcher at Lomonosov Moscow State University

surovceva-ekaterina@yandex.ru

Сюе Чууюань

Хэйлунцзянский университет

Xue Chongyuany

Heilongjiang University

1292937674@qq.com

Трофимова С. Ю.

Магистрант каф. русского языка для иностранных учащихся Уральского Федерального университета им. первого Президента России Б. Н. Ельцина

Trofimova S. Yu.

Master's student of the Department of Russian Language for foreign students, Ural Federal University named after the first President of Russia B.N.Yeltsin

sofo4ka_9194@mail.ru

Троцюк С. Н.

Канд. филол. н., доц. Высшей школы лингвистики и педагогики Санкт-Петербургского политехнического университета Петра Великого

Trotsyuk S. N.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Higher School of Linguistics and Pedagogy, Peter the Great St.Petersburg Polytechnic University
svetlana.trocuk@mail.ru

Черненко Е. В.

Ст. преп. каф. русского языка №1 Ростовского государственного медицинского университета

Chernenko E. V.

Senior Lecturer at the department of Russian language №1, Rostov State Medical University

and6531372@ya.ru

Чэн Сюемао

Канд. филол. наук, ст. преп. Хэнаньского университета

Chen Xuema

Ph. D. of Philological Sciences, Lecturer at the School of Foreing Languages, Henan University

972593798@qq.com

Шахмина А. Д.

Студент Российского государственного профессионально-педагогического университета

Shakhmina A. D.

Student of Russian State Vocational Pedagogical University
a.e.14.12@mail.ru

Шехватова А. Н.

Канд. филол. н., доц. каф. русского языка как иностранного Северо-Западного государственного медицинского университета им. И. И. Мечникова

Shekhvatova A. N.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian as a Foreign Language, the North-Western State Medical University named after. I. I. Mechnikova

arina_sheh@mail.ru

Щелокова А. А.

Канд. филол. н., доц. каф. иностранных языков и межкультурной коммуникации Уральского государственного университета путей сообщения

Schelokova A. A.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor of the Department of Foreign Languages and Intercultural Communications Ural State University of Railway Transport

aschelokova@usurt.ru

Юшкова Н. А.

Канд. филол. н., доц. каф. русского, иностранных языков и культуры речи Уральского государственного юридического университета имени В.Ф. Яковлева

Yushkova N. A.

Ph.D. of Philological Sciences, Associate Professor at the Department of Russian, Foreign Languages and Culture of Speech, Ural State Law University named after V.F. Yakovlev

yushkova-n@yandex.ru